

Title (en)
Cigarette.

Title (de)
Zigarette.

Title (fr)
Cigarette.

Publication
EP 0468298 A1 19920129 (DE)

Application
EP 91111587 A 19910712

Priority
DE 4022362 A 19900713

Abstract (en)

The invention relates to a cigarette having a filling (2) containing at least two different qualities of a smokable product, consisting partially or preferably completely of tobacco, which are accommodated in different zones arranged axially one behind the other. These zones are designed as cylinder portions of specific length which subdivide the filling (2) in the axial direction and which are provided as separate tobacco cartridges (4, 6) with a wrapping composed of smokable material. The tobacco cartridges (4, 6) arranged one behind the other are jointly surrounded by a layer of cigarette paper (12). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Zigarette mit einer Füllung (2), die mindestens zwei unterschiedliche Qualitäten eines rauchbaren Produktes, teilweise oder vorzugsweise vollständig aus Tabak bestehend, enthält, die in verschiedenen, axial hintereinanderliegenden Zonen untergebracht sind. Diese Zonen sind als die Füllung (2) in axialer Richtung unterteilende Zylinderabschnitte von definierter Länge ausgebildet, die als separate Tabakpatronen (4, 6) mit einer Umhüllung aus verrauchbarem Material vorgesehen sind. Die hintereinanderliegenden Tabakpatronen (4, 6) sind gemeinsam von einer Lage Zigarettenpapier (12) umgeben. <IMAGE>

IPC 1-7
A24D 1/00

IPC 8 full level
A24D 1/00 (2020.01)

CPC (source: EP US)
A24D 1/00 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [X] US 3902504 A 19750902 - OWENS JR WILLIAM F, et al
- [A] US 4770192 A 19880913 - DE LA CERDA ALBERTO [US]
- [A] EP 0174550 B1 19910116
- [A] EP 0309220 A1 19890329 - IMP TOBACCO CO LTD [GB]
- [A] BE 355268 A
- [A] DE 2125118 A1 19721130
- [A] FR 1322254 A 19630329
- [A] GB 2086206 A 19820512 - BRITISH AMERICAN TOBACCO CO

Cited by
WO2011118040A1; CN115530418A; US9101165B2; JP5315455B2; JP2014528244A

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0468298 A1 19920129; DE 4022362 A1 19920116

DOCDB simple family (application)
EP 91111587 A 19910712; DE 4022362 A 19900713